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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. H. van de Ven, voorzitter de heren S. van den Brekel (SP), W. 
Couwenberg (lijst Couwenberg), M. van Oosterwijk (PAG), B. Schellekens 
(LRG), E. Schellekens (LRG), A. van Baal (PvdA), en de dames L. Franssen- du 
Maine (LRG), M. Immink- Hoppenbrouwers (PAG), M. de Groot- Haen (CDA), 
A. Eikelenboom (SP), J. Appels (VVD), P. Criens (PvdA), R. Veldhoven- 
Couwenberg (Lijst Couwenberg), M. Vonk (VVD) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2014/22-april/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering 
 
2.  Notitie alcoholpreventie (Welzijn) 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Er wordt bij de doelstellingen uitgegaan van een afname van alcoholgebruik. Dat zal door 

de wetswijziging al wel gebeuren. Wil concretere doelstellingen, zodat we concrete 
resultaten kunnen bereiken. Aansluiten bij de doelstelling die in Oisterwijk is aangehouden 
om 10% minder te bereiken. 

PAG Kan zich vinden in dit plan. Als we kijken naar 2014 zien we dat er meer nadruk ligt op 
handhaving dan op preventie. Welke maatregelen worden getroffen? 

CDA Alcoholnotitie is niet overbodig. Gebruik ligt in Goirle hoger dan in regio gemeenten. Op 
pagina 3 staat dat het doel erop gericht is om overmatig alcoholgebruik onder de 18 tegen 
te gaan. Het zou tegen alcoholgebruik onder de 18 gericht moeten zijn. 

VVD In Oisterwijk is een en ander in de notitie helderder vermeld. Hoe wordt de terugkoppeling 
georganiseerd? Wordt dit jaarlijks georganiseerd? Mist de sportverenigingen. Die moeten 
ook in hun verantwoordelijkheid worden aangesproken. Hoe gaat concreet de handhaving 
plaatsvinden? 

PvdA Vindt de doelstelling weinig ambitieus. Vraagt zich af hoe wordt aangesloten bij landelijke 
en regionale acties. Wordt gebruik gemaakt van de bevoegdheid van de burgemeester om 
happy hours en meters bier tegen te gaan? 

SP Geeft aan dat er een overgangsregeling ontbreekt voor jongeren die al drinken. Hoe 
verloopt de handhaving tot nu toe? Wil graag dat de raad geïnformeerd wordt over de 
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jaarlijkse voortgang. Hoe gaan we de jongeren bij dit beleid betrekken?  
Alcohol en jongeren is geen goede combinatie. Blij met dit beleid. Vindt het heel belangrijk 
dat ook basisscholen dit oppakken. Er kan niet vroeg genoeg begonnen worden met 
preventie. 

Lijst Couwenberg Problemen rond alcohol zijn groot. Jongeren drinken meer dan vroeger en we weten beter 
dat het schadelijk is. Het moet eens in de vier jaar met het lokale gezondheidsbeleid 
worden vastgesteld. Sluit aan bij opmerkingen VVD over de doelstellingen. Is een b-stuk 
omdat het een maatschappelijk groot probleem is. 

 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: De fracties van SP en lijst Couwenberg zijn van mening dat het voorstel als  B-stuk naar de 
gemeenteraad gaat. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De  burgemeester zegt toe dat het woordje "overmatig" uit de doelstelling van de nota wordt gehaald. 
De burgemeester zegt toe dat de formulering van Oisterwijk mee wordt genomen bij het vaststellen van de 
doelstellingen. 
 
 
3. Invulling uitbreiding BOA capaciteit 
Standpunten fracties: 
 
LRG Deelt de zorgen van andere partijen dat er steeds meer taken naar BOA's gaan. De BOA 

heeft erg brede taken. Is de kwaliteit van de BOA-beambten voldoende? 
PAG De uitbreiding ten behoeve van de handhaving alcoholbeleid is te billijken.  

In september 2012 is de kadernota integrale veiligheid aangenomen. 80% van de 
benodigde capaciteit is terug te voeren op de nota integrale veiligheid. Er werd toen 
aangegeven dat niet werd voorgesorteerd op meer capaciteit voor BOA's. Door de raad is 
nergens aangedrongen om extra uit te geven aan BOA inzet. Pro-Actief Goirle bereidt 
hiervoor een amendement voor.  
Beantwoording van vragen geeft wel een nuance met betrekking tot het buitengebied. Is 
van mening dat de koppeling met de effecten van het toezicht niet altijd duidelijk is. 

CDA We ontkomen niet aan het aanpakken van een aantal problemen, waarvoor we meer 
toezicht kunnen gebruiken. We doen taken die voorheen de rijksoverheid / politie oppakten. 
Vindt de financiering van het voorstel rommelig. 

VVD Gaat akkoord met dit stuk. Heeft een kanttekening. Kan het geld dat wordt uitgespaard 
met parkeercontroles worden ingezet voor andere doelen. 

PvdA Wordt er in de toekomst in de BOA-sfeer meer met Oisterwijk en Hilvarenbeek 
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samengewerkt? 
SP Merkt op dat de politie onvoldoende capaciteit heeft. Hoeveel uren volstaan, wanneer ook 

dit voorstel nog onvoldoende is? Wil graag weten hoeveel procent van het afval in het 
buitengebied drugs gerelateerd is. Hoeveel zal er in de toekomst tekort zijn? 

Lijst Couwenberg Kan dit met regionale samenwerking beter opgelost worden?  
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Door Pro-Actief Goirle wordt een amendement aangekondigd, waardoor het voorstel gaat als  B-stuk 
naar de gemeenteraad gaat. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Een overzicht van de opbouw van de uren van de Boa wordt aan het verslag toegevoegd. 
De cijfers voor de drugsgerelateerdheid van illegaal afval uit het buitengebied wordt uitgezocht en daarna 
toegezonden.  
 
4. Verslag van de commissie Welzijn 18 februari 2014 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst doorgenomen. 
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen aan het college. 
 
7. Stukken ter kennisname Welzijn (zie bijlage)  
Van deze stukken wordt kennisgenomen.   
 
8. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
9. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
Een nieuwsbrief van de samenwerking is verstrekt. De burgemeester geeft aan dat suggesties voor verbetering 
welkom zijn. 
Mevrouw De Groot ondersteunt het idee van de vaste nieuwsbrief. 
De heer Van Oosterwijk vindt dat het als informatief document volstaat. Hij vraagt zich af of gemeenteraden bij 
regionale samenwerking kunnen volstaan met "geïnformeerd worden". Doet een oproep om daar over na te 
denken. 
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De heer Couwenberg vindt het goed dat informatie wordt verstrekt. Hij doet de suggestie om de andere 
gemeenteraden te bezoeken. 
Mevrouw Appels doet de suggestie om naar een bepaalde regelmaat voor de nieuwsbrief te zoeken. 
 
10. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 20 februari 2014 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst doorgenomen. 
 
11. Stukken ter kennisname Algemene Zaken 
Mevrouw Appels zou graag de brief van detailhandel Nederland over leegstand op de agenda van de commissie 
hebben.  
(Opmerking: de commissie Ruimte is bevoegd op het terrein van Economische Zaken. De brief wordt daar 
geagendeerd.) 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 20 mei 2014 en 
de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle op 22 mei 2014. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
 
Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

22-4-2014 Preventie en handhavingsbeleid alcohol: 
woordje "overmatig" uit de doelstelling van 
de nota wordt gehaald. 

Burgemeester 30 april 2014 Wijziging wordt doorgevoerd in de nota Preventie en handhaving 
alcohol.  

22-4-2014 Preventie en handhavingsbeleid alcohol: De 
doelstellingen die zijn geformuleerd worden 
aangescherpt in de volgende periode of 
indien mogelijk na de resultaten uit de GGD 
onderzoeken. 

Burgemeester  Wijziging wordt doorgevoerd in de nota Preventie en handhaving 
alcohol.   

18-2-2014 Eind 2014 de uitwerking van het voorstel 
inzet extra middelen WWB armoede 
bestrijding nader te bekijken, ook in relatie 
tot de vormgeving van het jeugdbeleid. 
 

Wethouder 
Sperber 

18-11-2014  

8 oktober 
2013 

Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket 
zijn ivm de transities 

Wordt gedaan.  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

9 oktober 
2012/20 
november 

Er worden voortgangsrapportages aan de 
commissie/raad aangeboden tijdens het 
traject van de transitie AWBZ naar de 
Wmo.  
 

Wethouder 
Sperber 

 Wordt invulling aan gegeven  
Eind maart is de tweede  voortgangsrapportage van 2013 aan 
de leden van de raad worden toegestuurd. 
In mei, september en november 2013 en januari en april 2014 
zijn nieuwe rapportages gestuurd.  

 
 
 
Toezeggingenlijst Commissie Algemene Zaken 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

22 april 
2014 

Een overzicht van de opbouw van de uren 
van de BOA wordt aan het verslag 
toegevoegd. 

 30 april 2014 Zie onder verslag. 

22 april 
2014 

De cijfers met betrekking tot de 
drugsgerelateerdheid van illegaal afval in 
het buitengebied wordt nagegaan. 
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15 januari 
2014 

Integrale veiligheid: De evaluatie over 2013 
en de tussenrapportage worden in de vorm 
van raadsinformatie aan de commissie AZ 
aangeboden.  

Burgemeester Voor 8 juli 2014 
(laatste vergadering 
voor het zomerreces) 

Wordt voor 8 juli 2014 aangeboden 
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Geachte leden van de Raad,  
 
Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die gesteld zijn over het Alcohol Preventie en 
Handhavingsplan 2014-2017. 
 
Pagina 5:         Er worden resultaten gegeven voor het jaar 2007 en 2011. Waarom worden niet alleen 
resultaten gebruikt van het jaar 2011? 
 
De resultaten van 2011 zijn het uitgangspunt en worden gebruikt als nul meting. De resultaten van  
2007 zijn er ter vergelijking bijgevoegd om de ontwikkeling van de cijfers te kunnen volgen. 
 
Pagina 11:       Benodigde capaciteit. Waarom wordt voor het controleren van de vergunning uitgegaan 
van een controle van eenmaal per jaar voor paracommerciële horeca, en eenmaal per 2 jaar voor 
vergunningsplichtige horeca? 
 
De controlefrequentie in de tabel geldt alleen voor het jaar 2014, en niet automatisch voor de komende 
jaren. Zoals op pagina 3 is te lezen, zullen de handhavingsactiviteiten (waaronder de planning van de 
controles) worden meegenomen in het jaarlijks op te stellen integrale handhavingsuitvoeringsplan (HUP).  
 
De reden dat in 2014 de paracommerciële inrichtingen allemaal gecontroleerd worden is dat er met de 
komst van de nieuwe Drank en Horecawet veel is gewijzigd (regels zijn opgenomen in de APV). De 
controlefrequentie van de paracommerciele inrichtingen in de volgende jaren zal, net als voor 
vergunningplichtige horecainrichtingen, afhangen van het bij de controles geconstateerde naleefgedrag. 
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Urenverdeling behorende bij raadsvoorstel over uitbreiding BOA capaciteit. 
 
 

Taak  Aantal BOA's Uren 

APV Buitengebied 2 150 

 Ondersteuning VVH/RenB 1 200 

Integrale veiligheid Algemeen toezicht 1 100 

 Preventie voertuigcriminaliteit 1 50 

 Preventie woninginbraken 1 50 

 Toezicht jeugdoverlast 2 320 

Totaal   870 
 
 


	Opgemaakt door

